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Akkor csak most jártak le a választások?

  

Nem, a választások június 10-én 21 órakor jártak le, csak Székelyudvarhelyen a keddi
tanácsülés volt az utolsó mozzanat, ami lezárta a választások teljes folyamatát. Egészen eddig
a tanácsülésig hivatalban volt a régi önkormányzati testület és a régi-új polgármester, az
eskütételekkel pedig ezek helyét átvette az új városvezetés.

  

Voltak valami visszalépések is, most kevesebben lesznek a tanácsban?

  

Valóban, a Magyar Polgári Párt két tanácsosa (Szász Jenő és Molnár Miklós) lemondtak
mandátumaikról. Ez nem jelenti azt, hogy kevesebb tanácsosunk lesz, hiszen az MPP listáján
soron következő jelöltek (vagyis Bálint Mária Magdolna és Tamás Zoltán) átvették az ő
helyeiket, így egészült ki a polgári frakció.

  

  

Végül kik vannak a tanácsban?

 1 / 4



Mi történt az udvarhelyi tanáccsal?
2012. június 26. kedd, 17:39

  

Székelyudvarhely tanácsát 2012. június 26-tól tizenegy RMDSZ-es (Gergely László, Pécsi-Ko
lumbán Imola
, 
Szabó Gyula
, 
Benedek Árpád-Csaba
, 
Sinka Arnold
, 
Jakab Áron-Csaba
, 
Géczi Levente-Sándor
, 
Gidó Csaba
, 
Berde Zoltán
, 
Kulcsár-Székely Attila
, 
Koncz Melinda
), öt MPP-s (
Orbán Balázs
, 
Gálfi Árpád
, 
Mike Levente József
, 
Tamás Zoltán
, 
Bálint Mária Magdolna
) és három EMNP-s (
Tankó László
, 
Zakariás Zoltán
, 
Jakab Attila
) önkormányzati képviselő alkotja.

  

És van alpolgármester is?
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Igen, az önkormányzati törvény értelmében a tanácsosok maguk közül választanak
alpolgármestert. Ezt meg is tették, a két jelölt (Benedek Árpád-Csaba és Mike Levente József)
közül az előbbi, RMDSZ-párti képviselőt szavazták meg.

  

Benedek tizenegy voksot, vagyis a teljes RMDSZ frakció bizalmát kapta meg, a polgáriak saját
jelöltjükre szavaztak, míg az EMNP-sek érvénytelen szavazatot adtak le, arra hivatkozva, hogy
velük senki sem egyeztetett a választásról, így egyik jelöltet sem tudják elfogadni.

  

  

A szakbizottságokban kik vannak?

  

Erről még nem döntött a városvezetés, a keddi ülés csupán a tanácsosok és a polgármester
esküjéről, illetve az alpolgármester megválasztásáról szólt. Valószínűleg az első rendes havi
tanácsülésen a szakbizottságok összetételét is megállapítják. Egyébként, akárcsak a
tanácsban, itt is RMDSZ-es többségre lehet számítani.

  

Ezután elmaradnak a csatározós tanácsülések?

  

Igazából nem lesz, aki csatázzon és vitatkozzon. Az RMDSZ többségben van, így szinte az
összes határozatot meg tudják szavazni bármilyen akadály nélkül. Vélhetőleg igazi viták nem
lesznek, hiszen az MPP frakciójából is hiányoznak a vitákban legtöbbször résztvevő
tanácsosok, a legtöbb kérdés pedig eldől a szakbizottsági üléseken és az RMDSZ
frakcióülésein.

  

A Parlamenttel ellentétben, egy városi tanácsban jóval ritkábban, gyakorlatilag csak a vagyoni
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kérdések esetén van szükség kétharmados többségre, így az RMDSZ egyáltalán nem lesz
rákényszerülve arra, hogy az ellenzékkel vitázzon – az, hogy az esetleges javaslataikat
beépítik-e a tanácsi határozatokba, főként a jóindulatukon múlik.
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